
1(1) 

Äldrenämndens ordförande 

Kommunfullmäktige 2023-10-09 

Svar på interpellation från Barbro Lindberg (S) 
angående rapportering av uppföljning och 
vidtagna åtgärder av inkomna klagomål 

Barbro Lindberg (S) har i en interpellation den 12 juni 2023 ställt frågan om hur 

den nya äldrenämnden avser att rapportera uppföljning och vidtagna åtgärder av 

inkomna klagomål. 

För att kunna rätta till eventuella brister är det angeläget att nämnden får 

kännedom om när något går fel eller när en brukare eller anhörig av någon 

anledning inte är nöjd. Vi uppmanar därför på olika sätt att anställda, brukare 

och anhöriga ska berätta när något felar, så att vi kan rätta till och göra rätt.  

Hanteringen av synpunkter och klagomål är en del av äldrenämndens 

systematiska kvalitets- och förbättringsarbete. Genom äldrenämndens nya 

rapporteringssystem har klagomålshanteringen systematiserats och kommunen 

kan därför snabbt hantera inkomna klagomål och samtidigt få underlag till 

förbättringsarbetet.  

Äldrenämnden kommer varje kvartal att få en samlad rapport över inkomna 

klagomål med kategorier och vilka åtgärder som vidtagits. Rapportens 

utformning är ett arbete pågår, preliminärt kommer den första rapporten att 

kunna levereras för kvartal tre, vilket innebär att nämnden får redovisning vid 

oktobersammanträdet. 

Thomas Nilsonne (M) 
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